
 

 

Generalforsamling i Ribe Ju-Jutsu 
Onsdag den 22. februar 2023 – Farup Fælled 
 

1. Valg af dirigent og stemmetæller 
Bestyrelsen foreslog Mikkel Brander som dirigent. Mikkel blev enstemmigt valgt. 
Mikkel konstaterede at generalforsamlingen var rettidigt indkaldt i henhold til vedtægterne. 
Udpegningen af stemmetællere blev udsat, og tages op hvis det bliver relevant med 
stemmeafgivelse. 
 

2. Valg af referent 
Bestyrelsen foreslog Mette Bøge som referent. Mette blev enstemmigt valgt. 
 

3. Formandens beretning for det forløbne år til godkendelse 
Camilla fortalte om det forgangne år. Beretningen er vedlagt referatet. 
Efter beretningen hæftede Mikkel sig ved at vi som klub leverer flotte resultater og coach- 
og dommerpræstationer på såvel lokalt, nationalt og internationalt plan, og samtidig vidner 
beretningen om en klub med sammenhold og hygge. 
Jacob Lund noterede også, at der var afholdt en meget fed juletræning, hvor der igen kom 
mange tidligere medlemmer for at hygge og træne.  
 
Beretningen blev enstemmigt godkendt. 
 
Som tak for trænernes indsats uddelte Camilla en kuvert med en lille erkendtlighed til alle 
trænere. 
 
Efter mere end 20 år som aktiv i klubben som forældre, træner og kasserer stopper Gert 
Vejlgaard efter denne generalforsamling. Camilla overrakte en lille erkendtlighed til Gert 
som tak for det store arbejde, han har gjort for klubben gennem tiden.  
 

4. Forelæggelse og godkendelse af regnskab for det forløbne år (2022) 
Gert gennemgik årets regnskab. 
Der har i år været en ekstraordinær stor indtægt som følge af salg af klubtøj. Tilsvarende har 
der været en (større) udgift til indkøbet af klubtøj.  
Udgifterne til træneruddannelse må gerne stige, da det er klubbens ønske og ambition at 
have veluddannede trænere. Mathias og Claus arbejder på at få trænerne af sted på flere 
kurser. 
Grundet en fejl i forbindelse med ansøgning om medlemstilskud ved Esbjerg kommune i 
2022 er denne ansøgning ikke gået igennem, og tilskuddet på ca. 12.000 kr. er ikke modtaget 
i klubben. Dette er en medvirkende årsag til underskuddet på 36.000 kr. Det er ikke muligt at 



 

 

gen-ansøge om dette tilskud, som dermed er tabt. Der vil være øget fokus på at sikre 
modtagelse af alle tilskud fremadrettet. 
 
Regnskabet blev enstemmigt vedtaget. 
 

5. Forelæggelse og godkendelsen af budget for det kommende år (2022) 
Budgettet er lagt ud fra resultaterne i 2022, og med forventning om ca. 30.000 kr. i 
sponsorindtægter. Vi forventer at fastholde medlemstallet på det nuværende niveau. 
Generalforsamlingen tog budgettet til efterretning. 
 

6. Fastsættelse af kontingent 
Bestyrelsen foreslår et uændret kontingent for 2023. 
Dette blev enstemmigt godkendt. 
 
 

7. Behandling af rettidigt indkomne forslag 
Ingen indkomne forslag 
 

8. Valg af bestyrelse (2 medlemmer i lige år, 3 medlemmer i ulige år) 

Camilla Prien Tobiasen  (ikke på valg) 
Peter Clemmesen Lund  (ikke på valg) 
Mikkel Nielsen   genopstiller - genvalgt 
Mette Bøge Henriksen genopstiller - genvalgt 
Gert Vejlgaard   genopstiller ikke 
 
Janne Nielsen stillede op til bestyrelsen og blev enstemmigt valgt. 
 
Bestyrelsen konstituerede sig umiddelbart efter generalforsamlingen som følger: 
Formand Camilla Prien Tobiasen 
Næstformand Mikkel Nielsen 
Kasserer Janne Nielsen 
Bestyrelsesmedlem Peter Clemmesen Lund 
Sekretær Mette Bøge Henriksen  
 

9. Valg af suppleant til bestyrelsen 
Som suppleant blev Morten Wulff Nielsen enstemmigt valgt  
 

10. Valg af revisor 
Bent Lauridsen  genopstiller ikke 
Bestyrelsen foreslog Gert Vejlgaard som revisor. Gert blev enstemmigt valgt. 



 

 

 
 

11. Valg af revisorsuppleant 
Som revisorsuppleant blev Jeppe Tellund enstemmigt valgt 
 

12. Præsentation af klubbens nye sponsorudvalg 
Martin Appel fortalte kort om det nye sponsorudvalg, som ud over Martin også tæller Hans-
Erik Henriksen. Udvalgets opgave er primært at skaffe sponsorindtægter til at hjælpe 
klubbens elitekæmpere, som har store årlige udgifter til rejser til udenlandske stævner, samt 
at skaffe stævnesponsorer. 
 

13. Eventuelt 
a. Sidse Trans er med til at arrangere Stafet for Livet i Ribe, og hun kom med en kraftig 

opfordring: Ribe Ju-Jutsu skal stille med det største hold til Stafet for livet-døgnet den 
9.-10. september 2023. Ud over at støtte et godt formål vil det skabe synlighed om 
klubben, samtidig med at det er sjovt at være med, og skaber endnu mere 
sammenhold. Jo flere vi er, jo sjovere er det.  
Sidse skriver ud til alle i klubben med en kraftig opfordring til at deltage. Det koster 
100 kr. pr. voksen og 50 kr. pr. barn under 18 år. 
Klubben skal stille med en holdkaptajn, som bl.a. skal være med til at koordinere det 
praktiske, herunder at klubben har medlemmer på ruten alle 24 timer. Hvis nogen 
har lyst til denne opgave, så meld ind til Sidse eller til bestyrelsen. 
Claus Tobiasen opfordrede til at der laves ens trøjer, da det er et godt signal ud ad til. 
 

b. Jacob Lund opfordrede alle forældre til børn på børneholdet, at de meget gerne må 
komme ind i dojoen og se de sidste 10-15 minutter af træningerne, når de henter 
deres børn. Det giver børnene mulighed for at vise, hvad det er for en sport, de går 
til, og trænerne kommer til at kende forældrene bedre. Også selvom døren er lukket 
er forældre meget velkomne. 
Camilla opfordrede til at sende ’nyhedsbrev’ eller beskeder direkte til forældrene evt. 
via Klubmodul eller via børneholdets gruppe på Facebook. Hvis der er behov for 
hjælp til at sende mails via Klubmodul, så tag fat i Mette, som gerne hjælper med at 
sende ud til de rigtige modtagere og evt. renskrivning. 
 

c. Til slut overrakte Camilla nogle specialøl til Mikkel som tak for hans opgave som 
dirigent.  
 


